
 

Záznam 
zo  zasadnutia  Komisie vzdelávania, kultúry, mládeže a športu Mestského 

zastupiteľstva v Rožňave dňa 12.5.2011 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Predseda komisie privítal prítomných členov komisie, prečítal program zasadnutia komisie 
a dal hlasovať za jednotlivé body. Nakoľko bod 7 a 8 je neaktuálny, je stiahnutý 
z rokovacieho programu. Miesto bodu 7 navrhol prerokovať došlú žiadosť ZŠ Sama 
Tomášika a bod 8 Zmluvu o reklame. Všetci prítomní členovia hlasovali za navrhnutý 
program rokovania komisie.  

 

k bodu č. 2  
Návrh náplne práce Komisie vzdelávania, kultúry, mládeže a športu MZ v Rožňave 
PaedDr. Baláž – Mestské zastupiteľstvo pri schvaľovaní zmien Štatútu mesta Rožňava 
neschválilo zriadenie mestskej rady. V kompetencii mestskej rady bolo schvaľovanie textu 
jednotlivých polročných zápisov do kroniky mesta Rožňava. Dňom schválenia zmeny táto 
kompetencia prešla na Komisiu vzdelávania, kultúry, mládeže a športu, na základe ktorej bol 
vypracovaný návrh Náplne práce komisie. Návrh bol predmetom rokovania komisie dňa: 
17.3.2011 a 14.4.2011, kde bolo schválené vypracovanie návrhu Štatútu a náplne práce 
komisie. Navrhuje v časti Štatút bod 7 druhú vetu preformulovať: Jej uznesenia majú 
k prerokovávanej problematike odporúčací charakter vo vzťahu k mestskému zastupiteľstvu. 
Hlasovanie: za všetci prítomní členovia komisie. 
 
Uznesenie č. 01/05/11 -  komisia po úprave bodu 7 odporúča schváliť mestskému 
zastupiteľstvu Štatút a náplň práce Komisie vzdelávania, kultúry, mládeže a športu MZ 
v Rožňave. 
 
 
 
k bodu č. 3 
Návrh podmienok výberového konania na kronikára mesta Rožňava 
PaedDr. Baláž – podľa uznesenia MZ čč. 114/2011 je potrebné prerokovať v komisii školstva 
podmienky výberového konania na kronikára mesta. Nakoľko komisia nemá právo určovať 
podmienky na výberové konanie kronikára, navrhuje, aby tieto podmienky stanovil prednosta 
MsÚ a zároveň po predložení týchto podmienok navrhuje opätovné zasadnutie komisie na  
prerokovanie navrhnutých podmienok na: 23.5.2011 o 15.30 hod.  
Hlasovanie: za všetci prítomní členovia komisie . 
 
Uznesenie č. 02/05/11 – nakoľko komisia nemá právo určovať podmienky na výberové 
konanie kronikára mesta, z toho dôvodu komisia žiada prednostu mestského úradu aby 
predložil návrh podmienok na výberové konanie na kronikára mesta Rožňava do 22.5.2011 
komisii Komisii vzdelávania, kultúry, mládeže a športu MZ v Rožňave.  
 
 
 
 
 



k bodu č. 4 
Návrh VZN Kronika mesta Rožňava 
PaedDr. Baláž – kronikou mesta sa všeobecne rozumie pamätná kniha obsahujúca písomné 
zápisy a dokumentačné materiály členené do jednotlivých tematických celkov za obdobie 
jedného roka, od počiatku zápisov po súčasnosť. Na základe uznesenia MZ č. 66/2011 bola 
vykonaná kontrola stavu kroniky s určitými pripomienkami a odporúčaniami. Správa o stave 
kroniky mesta Rožňava bola predmetom rokovania komisie dňa 17.3.2011. Hlavná 
kontrolórka ako i komisia uznesením odporučila vypracovať  VZN o kronike mesta Rožňava.  
Dňa 11.5.2011 JUDr. Balážová predložila pripomienky k návrhu VZN o kronike mesta 
Rožňava. Predseda komisie navrhuje tieto pripomienky zapracovať do návrhu VZN a 
tiež navrhuje, aby sa originál kroniky písal ručne a len v slovenskom jazyku.  
Mgr. Bischof – navrhuje, že odpisy kroniky stačí vyhotoviť v dvoch exemplároch, ktoré 
musia byť dobre čitateľné a vyhotovujú sa formou tlače z PC. 
Hlasovanie: za všetci prítomní členovia komisie. 
 
Uznesenie č. 03/05/11 – komisia po zapracovaní pripomienok odporúča schváliť mestskému 
zastupiteľstvu návrh VZN o kronike mesta Rožňava.  
 
 
 
k bodu č. 5 
Podmienky krátkodobého prenájmu priestorov Radnice, Mestského úradu a Sobášnej 
siene 
PaedDr. Baláž – podmienky krátkodobého prenájmu boli prerokované v komisii školstva, 
finančnej ako i zasadnutí MZ. Nakoľko materiál bol zmätočný, predkladá sa prepracovaný 
a doplnený materiál na prerokovanie. V čl. 3 bode 2 navrhuje vetu:  o prenájme priestorov 
rozhoduje primátor mesta alebo prednosta mestského úradu.  
 
Uznesenie č. 04/05/11 -  komisia po doplňujúcej pripomienke v čl. 3 bod 2 odporúča 
mestskému zastupiteľstvu schváliť Podmienky krátkodobého prenájmu priestorov Radnice, 
Mestského úradu a Sobášnej siene.  
 
 
 
k bodu č. 6 
Sťažnosť proti nevhodnému správaniu obyvateľov sociálnych bytov  
PaedDr. Baláž – obyvatelia Rožňavskej Bane podali sťažnosť voči obyvateľov sociálnych 
bytov, ktorí občanom znepríjemňujú život. Sú hluční, vulgárni, odpadky hádžu do dvorov, 
všade je špina. Apelujú na poslancov MZ a vedenie mesta, aby začali vyvodzovať konkrétne 
opatrenia voči tejto skupine obyvateľov. Táto problematika bola predmetom rokovania aj v 
komisii sociálnej, kde komisia odporúča: hľadať možnosti vysunutého pracoviska pre 
sociálnych pracovníkov na Rožňavskej Bani, v súčinnosti s Mestskou políciou a štátnou 
políciou zvýšiť efektivitu pri riešení problémov, predkladať správu o vyhodnotení efektivity 
kamerového systému na Rožňavskej Bani a zároveň pozýva na najbližšie zasadnutie  
náčelníka MP, zabezpečiť upratovanie na Rožňavskej Bani v rámci MOS. Stotožňuje sa  
odporúčaním sociálnej komisie a navrhuje taktiež tieto opatrenia. 
Hlasovanie: za všetci prítomní členovia komisie. 
 
Uznesenie č. 05/05/11 -  komisia podporuje stanovisko a navrhnuté opatrenia Komisie 
sociálnej, zdravotnej a bytovej MZ v Rožňave.   



 
k bodu č. 7 
ZŠ Sama Tomášika – žiadosť o realizáciu projektu 
PaedDr. Baláž – ZŠ žiada o umožnenie realizácie projektu so spolufinancovaním mesta. Ide 
o projekt z Európskeho sociálneho fondu a Štátneho rozpočtu SR v rámci výzvy „Podpora 
čitateľskej gramotnosti sociálne znevýhodnených žiakov základných škôl pochádzajúcich 
z MRK“ pre operačný program vzdelávanie, prioritná OS 3: Podpora vzdelávania osôb 
s osobitnými vzdelávacími potrebami, opatrenie 3.1: zvyšovanie vzdelanostnej úrovne 
príslušníkov marginalizovaných  rómskych komunít kód výzvy: OPV – 2011/3.1/02 – SORO. 
Celková výška projektu je 120 tis. € a spolufinancovanie je 5 %, čo činí 6 tis. €.  
 
Uznesenie č. 06/05/11 -  komisia podporuje realizáciu projektu a odporúča mestskému 
zastupiteľstvu schváliť spolufinancovanie mesta v prípade úspešnosti projektu.  
 
 
k bodu č. 8 
Zmluva o reklame a o podpore športu a kultúry v meste Rožňava 
JUDr. Mihaliková – Zmluva o reklame je medzi Poskytovateľom - Mestom Rožňava 
a Objednávateľom - STEFE SK, a.s. Zmluvné strany sa dohodli, že predmetom tejto zmluvy 
je reklama objednávateľa, ktorú zabezpečí Poskytovateľ v čase konania športových alebo 
kultúrnych podujatí organizovaných Poskytovateľom alebo obchodnými spoločnosťami 
zriadenými v jeho pôsobnosti v meste Rožňava minimálne 5x v kalendárnom roku 2011 
a minimálne 1x v kalendárnych rokoch 2012, 2013, 2014. Bod 3.9. bol nedopatrením 
odstránený, ale v konečnej verzii zmluvy bude dopísaný.  
PaedDr. Baláž – navrhuje doplniť v bode 2.1. o vzdelávacie aktivity.  
Hlasovanie: za 8, proti 1 
PaedDr. Baláž - nakoľko športové kluby a organizácie dostávajú finančnú podporu na činnosť 
z rozpočtu mesta, bude potrebné vyzvať tieto subjektu o predloženie nových projektov na 
konkrétne akcie, ktoré budú zvlášť financované na základe tejto zmluvy. Taktiež bude 
potrebné z tohto dôvodu vypracovať aj  v zmysle týchto podmienok dohodu o poskytnutí 
dotácie.  
p. Kobezda – finančné prostriedky by sa mali prerozdeliť na základe predložených projektov 
a určiť nejaké kritériá na ich poskytovanie (napr. od 1 € do 500 € jednotlivým subjektom).  
PaedDr. Baláž – najprv by mal byť schválený predaj podielu a potom by mala byť 
prerokovaná Zmluva o reklame.  
JUDr. Mihaliková – tieto dve zmluvy pôjdu ako jeden bod aj na zasadnutie MZ na 
prerokovanie a v prípade schválenia sa budú podpisovať súčasne.  
PaedDr. Baláž – v prípade schválenia predaja komisia dá odporúčacie stanovisko, zatiaľ 
navrhuje tento materiál stiahnuť z bodu rokovania.  
Hlasovanie: za všetci prítomní členovia komisie. 
 
Uznesenie č. 07/05/11 -  komisia Zmluvu o reklame sťahuje z bodu rokovania z dôvodu, že 
ešte nie je schválený predaj podielu a túto zmluvu môže komisia odporúčať na schválenie po 
predaji podielu TEKO-R.  
 
 
 
 
 
 



k bodu č. 9 
Mgr. Mária Kr čmárová, Gočovo – žiadosť o poskytnutie dotácie na začatie činnosti 
Súkromného centra špeciálno-pedagogického poradenstva v Rožňave 
PaedDr. Baláž – SCŠPP je zaradené do siete škôl a školských zariadení s termínom začatia od 
1.9.2011. Začatie činnosti vzhľadom na tvorbu budúceho rozpočtu  od 1.1.2012, ktorý závisí 
od počtu evidovaných klientov k 15.9.2011, tento rozpočet bude financovaný z rozpočtu 
Ministerstva financií prostredníctvom podielových daní. Činnosť SCŠPP je bezplatná. 
Obdobie od 1.9.2011 do 31.12.2011 nie je kryté žiadnymi finančnými dotáciami, z toho 
dôvodu žiada Mgr. Krčmárová o dotáciu na čiastočné pokrytie finančných výdajov. Nakoľko 
Mesto Rožňava súhlasilo v roku 2009 so zriadením SCŠPP, je potrebné prizvať vedúcu 
školstva na vyjadrenie sa k žiadosti. 
Hlasovanie: za 8, proti 1. 
PaedDr. Mičudová – v Rožňave fungujú 2 centrá, je otázne, či je potrebné ďalšie.  
Mgr. Bischof – psychologické centrum je potrebné vzhľadom k počtu klientov.  
 
Uznesenie č. 08/05/11 -  komisia žiadosť stiahla z bodu rokovania a žiada vedúcu odboru 
školstva, aby na najbližšom zasadnutí komisie podrobne informovala členov komisie 
o možnosti udelenia dotácie od 1.9.2011 pre Súkromné centrum špeciálno-pedagogického 
poradenstva v Rožňave.  
 
 
 
k bodu č. 10 
Václav Bárta, History s.r.o. – žiadosť o spoluprácu 
PaedDr. Baláž – spoločnosť History s.r.o. je nositeľkou projektu „Galerie talentu“. Jeho 
súčasťou je príprava a vydanie publikácie „Knižka detských obrázkov“ s titulom„Mestá 
a obce očami detí za podpory aj Ministerstva školstva. Doteraz vyšli tri publikácie, do ktorých 
prispelo viac než dvetisíc detí z viac ako 100 obcí a 200 škôl z ČR, Nemecka a Egypta. Kniha 
bude rozčlenená podľa jednotlivých zemí a krajov. V prípade účasti v projekte sa staneme 
reprezentantmi svojho kraja so širokým záberom pre oslovenie záujemcov o detskú tvorbu. 
Materiály do knižky by mali školy pripraviť do konca júna 2011. 
 
Uznesenie č. 09/05/11 -  komisia neodporúča účasť na tomto projekte. 
 
 
 
k bodu č. 11 
KICKBOX K1 Team Rožňava – žiadosť o dotáciu 
PaedDr. Baláž – klub má zatiaľ registrovaných 50 cvičencov. Majú viac záujemcov, no 
telocvičňa ktorú využívajú nepostačuje priestorom a vybavením. Ich cieľom je vytvoriť silnú 
detskú základňu, pre ktorú sú v Rožňave predpoklady. Pre spoluprácu klubu a ZŠ je potrebná 
nová hala, ktorá je už pripravená ale na jej dokončenie je potrebná finančná dotácia.  
 
Uznesenie č. 10/05/11 - vzhľadom na nedostatok finančných prostriedkov mesta, komisia 
neodporúča poskytnúť finančnú dotáciu v tomto kalendárnom roku klubu KICKBOX K1 
Team Rožňava.  
 
 
 
 



k bodu č. 12  
Martin Homola, Štítnik – žiadosť o poskytnutie finančnej podpory 
PaedDr. Baláž – je študentom OA a má možnosť ísť na celosvetovú súťaž v Spracovaní 
informácií na počítači v Paríži. Nakoľko nemá dostatok finančných prostriedkov na pokrytie 
výdavkov súvisiacich s touto súťažou, žiada poskytnutie finančnej podpory. Nakoľko sa 
nemôžu poskytovať finančné dotácie v zmysle VZN o podmienkach poskytovania dotácií 
z rozpočtu mesta Rožňava fyzickým osobám, navrhuje, aby žiadosť bola predložená 
prostredníctvom OZ rodičov pri OA v Rožňave. 
Hlasovanie: za všetci prítomní členovia komisie. 
 
Uznesenie č. 11/05/11 -  komisia odporúča žiadosť opätovne predložiť cez OZ rodičov pri 
OA v Rožňave.  
 
k bodu č. 13 
Jiřina Stripajová – Dobrovoľnícka skupina Srdiečko – žiadosť o finančnú podporu 
PaedDr. Baláž –žiadajú finančnú podporu pre zorganizovanie seminára dobrovoľníkov  pri 
príležitosti Európskeho roka dobrovoľníkov 2011. Táto dobrovoľnícka skupina pracuje piaty 
rok na Školskom internáte pri OA. Pracujú v nej väčšinou dievčatá, ktoré sú žiačkami 
zdravotníckej školy. Navštevujú  dôchodcov v Domove dôchodcov, Krízové centrum, kde 
pomáhajú psychicky ľahšie znášať ich danú situáciu, precvičujú s nimi motoriku, pamäť, 
koordináciu pohybov, chodia s nimi na prechádzky... Nakoľko sa nemôžu poskytovať 
finančné dotácie v zmysle VZN o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu mesta 
Rožňava fyzickým osobám, navrhuje, aby žiadosť bola predložená prostredníctvom OZ 
rodičov pri OA v Rožňave. 
Hlasovanie: za všetci prítomní členovia komisie. 
   
Uznesenie č. 12/05/11 -  komisia odporúča žiadosť opätovne predložiť cez OZ rodičov pri 
OA v Rožňave.  
 
 
k bodu č. 14 
Rôzne a/ Plnenie rozpočtu k 31.3.2011 originálne a prenesené kompetencie školstvo 
p. Molnárová – prezentovala predložený materiál. Taktiež uviedla, že finančnými 
prostriedkami pokrývajú najnutnejšie položky, ako mzdy, odvody, energiu, kancelárske 
potreby.  
 
Uznesenie č. 13/05/11 – komisia plnenie rozpočtu k 31.3.2011 originálne a prenesené 
kompetencie školstvo berie na vedomie. 
 
 
k bodu č. 14 
Rôzne b/ Plnenie rozpočtu mesta k 31.3.2011 
Ing. Leskovjanská – prezentovala predložený materiál: príjmy a výdaje. Nakoľko ešte nie je 
schválený rozpočrt mesta na rok 2011, vychádzajú z provizória, ktoré je k dnešnému dňu 
v limite - neprekročené. Hradiť musia najnutnejšie výdaje, ako napr. mzdy, odvody, energie, 
splátky úverov a úrokov aby neboli pozdĺžnosti voči bankám.  
 
Uznesenie č. 14/05/11 – komisia plnenie rozpočtu mesta k 31.3.2011 berie na vedomie. 
 
 



k bodu č. 14 
Rôzne c/ Klub kulturistiky, silového trojboja, fitn ess – žiadosť o finančnú podporu 
PaedDr. Baláž – obracajú sa so žiadosťou o finančnú podporu, nakoľko pripravujú na štart 
v súťažiach v rámci Slovenska, Európy a Sveta. Bez finančnej podpory nedokážu 
zafinancovať tieto náročné súťaže, na ktorých sa majú zúčastniť S. Kučerák, A. Csupori a J. 
Völgyák. Komisia na základe predložených žiadostí - projektov na príslušnom tlačive 
v zmysle VZN o podmienkach poskytovania dotácie z rozpočtu mesta Rožňava poskytuje 
finančné dotácie na konkrétne akcie športovým klubom a organizáciám. 
 
Uznesenie č. 15/05/11 – komisia neodporúča poskytnúť finančnú dotáciu klubu kulturistiky, 
silového trojboja, fitness – Völgyák Rožňava, nakoľko finančné dotácie sa poskytujú len na 
základe žiadosti na príslušnom tlačive v zmysle VZN o podmienkach poskytovania dotácie 
z rozpočtu mesta Rožňava a na  konkrétne akcie. 
 
 
k bodu č. 14 
Rôzne d/ Petícia za rekonštrukciu strechy a opravu chodníka v areáli MŠ na ulici 
Kyjevskej 
PaedDr. Baláž – rodičia detí navštevujúcich materskú školu žiadajú čo v najkratšom čase 
odstrániť havarijnú situáciu strechy budovy a opravu chodníka, ktorý slúži ako prístupová 
komunikácia.  
PaedDr. Mičudová – aj iné škôlky majú havarijné stavy, ťažko je niektorú uprednostniť pri 
nedostatku finančných prostriedkov. 
Mgr. Bischof – čo sa týka finančných prostriedkov na opravu resp. údržbu MŠ a ZŠ už bolo 
v komisii prerokovávané. Uznieslo sa, že v prípade neschválenia prekládky IS na súkromnom 
pozemku sa finančné prostriedky presunú do ukazovateľa rekonštrukcie a modernizácie MŠ a 
ZŠ.  
PaedDr. Baláž – taktiež komisia odporučila znížiť ukazovateľa športové,  spoločenské 
a kultúrne podujatia z 15 tis. € na 10 tis. € a presunúť 5 tis. € na opravu do položky údržba ZŠ 
a MŠ. 
Hlasovanie: za všetci prítomní členovia komisie. 
 
Uznesenie č. 16/05/11 – komisia odporúča finančné prostriedky na rekonštrukciu a opravu 
havarijného stavu škôlky riešiť v zmysle uznesenia schváleného komisiou dňa 17.3.2011 
uznesením č. 04/03/11 bod a/b. 
 
 
k bodu č. 14 
Rôzne e/ Peter Helmeczy – Letná diskotéka: 16.7.2011 a 12.8.2011 
PaedDr. Baláž – žiadateľ chce organizovať v mesiaci júl a august letnú diskotéku 
v priestoroch verejného kúpaliska v Rožňave. Nakoľko kúpalisko sa nachádza v blízkosti 
obytnej zóny, navrhuje organizátorovi aj kvôli hlučnosti a ochrany trávnatej plochy na 
kúpalisku realizovať len jednu akciu, a to v mesiaci august. 
Hlasovanie: za všetci prítomní členovia komisie. 
 
Uznesenie č. 17/05/11 – komisia odporúča: 
a/  jednu akciu v mesiaci august, 
b/  všetky náklady spojené s realizovaním akcie si hradí organizátor sám. 
 
 



k bodu č. 14 
Rôzne f/ PENETTA-GROUP, s.r.o. – Letná diskotéka: 1.7.2011 
PaedDr. Baláž – žiadateľ chce organizovať letnú diskotéku začiatkom júla s tým, že požadujú 
od mesta zafinancovanie SBS na tomto podujatí. Nakoľko sa na tom istom mieste bude 
realizovať diskotéka, navrhuje rovnaké uznesenie ako pri predošlej žiadosti. 
Hlasovanie: za všetci prítomní členovia komisie. 
 
Uznesenie č. 18/05/11 – komisia odporúča: 
a/  jednu akciu v mesiaci júl, 
b/  všetky náklady spojené s realizovaním akcie si hradí organizátor sám, vrátane SBS.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísala: Erika Švedová      PaedDr. Viktor Baláž v.r. 
     tajomníčka komisie            predseda komisie 
 
 
 
 
 
 
 


